

# Referat af bestyrelsesmøde m. Udvalg

Onsdag den 22. februar 2023

Klokken 19:30 - ca. 22:00

Den Grønne Foyer



Deltagere: Hans, Viggo, Martin og udvalg  
Afbud:

Referant: Martin

## REFERAT

<b>Pkt. 1</b>	<b>Godkendelse af dagsorden:</b>  <input checked="" type="checkbox"/> Godkendt <input type="checkbox"/> Ej godkendt: _____	Ad 1)
<b>Pkt. 2</b>	<b>Orientering ift. at Grøn Fritid er stoppet:</b> Fremtidig kommunikation for TGF regi vil foregå igennem de sociale medier, hjemmeside og Conventus.	Ad 2)
<b>Pkt. 3</b>	<b>Udviklingstemaer:</b>  - Opslagstavle på de sociale medier:  Der er etableret facebookgruppe med arbejdstitlen  ”Idræt i Tjæreborg” <a href="https://www.facebook.com/profile.php?id=100087729382809">https://www.facebook.com/profile.php?id=100087729382809</a>  - Den har været afprøvet med få opslag og skal justeres. TIF kan være interesseret, men det tyder på, at det vil være os der skal stå for det meste, da TIF i forvejen har en del af det som en integreret side på deres hjemmeside. Der afholdes møde mellem TGF og TIF for at rammesætte den fremtidige brug – og i hvilket omfang den skal og kan være fælles. Det skal også se i lyset af, at Grøn Fritid ikke eksistere mere. Drøftelse af hvor langt vi bør arbejde i fælles retning?  - Skal udviklingstemaet udvides til brug af øvrige sociale medier? (til inspiration se vedhæftede bilag fra kursus afholdt af DGI (”Social medie kursus Esbjergs Gymnastikforeninger”)  - Er der andre udviklingstemaer der skal i spil?	Ad 3)  Hans spørger en ekstra gang om TIF ønsker at være med under ”Idræt i Tjæreborg” profilen.  Det skal kun handle om idræt og informativ platform. Derfor ingen mulighed for at slå kommentar op.  Jesper undersøger mht kursusdage hos DGI omkring brugen af de sociale medier. Jesper giver Martin besked.

# Referat af bestyrelsesmøde m. Udvalg

Onsdag den 22. februar 2023

Klokken 19:30 - ca. 22:00

Den Grønne Foyer

TJÆREBORG G.F.



Deltagere: Hans, Viggo, Martin og udvalg

Afbud:

Referant: Martin

## REFERAT

<p><b>Pkt. 4</b></p>	<p><b>Brugen af Conventus:</b></p> <p>- Der har været pause i kurserne. De er på vej. (indhold i de supplerende kurser kan se på Conventus hjemmeside <a href="https://www.conventuskurser.dk/0-forening-stilmelding-supplerende-kurser/">https://www.conventuskurser.dk/0-forening-stilmelding-supplerende-kurser/</a>) Dem der udbyder kursus har følgende forslag til os , hvis vi skal have noget der er mere målrettet os. Læse herunder så vi kan drøfte et sådan indhold kan være relevant for os?</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Serviceeftersyn</li><li>o Eftersynets opbygning</li><li>o Indledende kontakt og undersøgende arbejde inkl. samtale med primære frivillige</li><li>o Præsentation af findings - møde</li><li>o Udarbejdelse af anbefalingsrapport</li><li>o Opfølgningsmøde – mindst en måned efter I har modtaget anbefalingsrapporten, og har haft mulighed for at læse den igennem</li><li>- Opsamling på SE og opfølgningsmøde - videre plan / anbefalinger</li><li>- En eller flere workshops med tematiseret indhold / dagsorden</li></ul> <p>Serviceeftersynet formål er at gennemgå jeres nuværende arbejdsgange, og komme med anbefalinger til, hvordan I kan en nemmere hverdag med mindre administration fordelt på flere skuldre.</p> <p>Workshops er mere temaspesifikt, og kommer ikke nødvendigvis hele vejen rundt i systemet eller jeres organisations opbygning og behov.</p> <p>Begge dele kan afvikles online (det er udgangspunktet for serviceeftersynet), eller fysisk.</p>	<p>Ad 4)</p> <p>Positive tilbagemeldinger fra alle udvalg. Hans henvender sig til Conventus for at hører nærmere om næste step.</p>
<p><b>Pkt. 5</b></p>	<p><b>Padel – status. Drøftelse af muligheder vedr. etablering:</b></p> <p>- Planene er etablering af en udendørsbane uden tag. Den er placeret i området, hvor der tidligere var tennisbane. Der er en aftale klar vedr. bruge af skolens areal. Det er aftalt at skolens ældste elever kan bruge banen som en del af valgfagene. Vi er udfordret på økonomien - bl.a. af prisstigninger på både bane og underlag. Dette er tidligere skrevet ud til medlemmerne. Som det er nu er prisen ca. 660.000,- . Vi har nu kr. 305.000. Da vi ikke kan regne med de nødvendig indtægter fra fonde som vi har regnet med, står vil vi skulle løfte yderligere kr. 355.000,- Vi ønsker en drøftelse af i hvilket omfang der kan gøres brug af foreningens midler i den forbindelse. På mødet vil vi fremlægge forskellige senariere ift. økonomien i etablering af en bane. Og i den sammenhæng, drøfte om det kan gøres via foreningens likviditet. I hvilket omfang skal det være etablering som:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- et selvstændigt udvalg?</li><li>- som en del af et andet udvalg?</li><li>- Som et udvalg på tværs af alle udvalg?</li></ul>	<p>Ad 5)</p> <p>Private aktører spørges om de har planer om anlægning af padel baner i Tjæreborg.</p> <p>Evt. skal der søges flere fonde. En endelig afgørelse vurderes senere.</p>

# Referat af bestyrelsesmøde m. Udvalg

Onsdag den 22. februar 2023

Klokken 19:30 - ca. 22:00

Den Grønne Foyer



Deltagere: Hans, Viggo, Martin og udvalg  
Afbud:

Referant: Martin

## REFERAT

<b>Pkt. 6</b>	<b>Ændring af vedtægter i forbindelse med Generalforsamling:</b>  Drøftelse af bestyrelsens ønske om vedtægtsændringer:  - I foreningens vedtægter står der i §5 vedr. Dagsorden til generalforsamlingen, at der vælges 2 bestyrelsesmedlemmer. Dette betyder, at et bestyrelsesmedlem, kan komme i den situation, at vedkommende kun sidder et år. Dette er uhensigtsmæssigt ift. at opnå en vis rutine i bestyrelsesarbejdet. Vi vil på generalforsamlingen foreslå en ændring således at der i ulige år vælges en og i lige år vælges 2.  - Samtidig vil vi som konsekvens af ophør af Grøn Fritid foreslå en ændring af §5 vedr. indvarsling af til Generalforsamlingen. Vi vil helt sikkert slette ordene GRØN FRITID. Den endelige formulering kan blot være ”..... eller på anden vis mindst 14 dage før”.	Ad 6)  Forslag tages med til general-forsamling.
<b>Pkt. 7</b>	<b>Evt.:</b> Viggo holdt kort orientering om årsafslutning og budgetter. Viggo udsender materiale og deadlines for budgetter, til udvalgene.  Udvalg skal holde protokol/referater ved udvalgsmøder. Disse sendes til Martin. Læs gerne §9 i vedtægterne.  Husk at brede budskabet ud omkring at der er La Santa Cup i maj og Bent Pedersen Cup den 22/8.	Ad 7)
<b>Pkt. 8</b>	<b>Næste møde:</b>  - 22. marts, Grønne Foyer, kun bestyrelse, kl. 19:30	Ad 8)